
Media Advisory

John Manley, Minister of Foreign Affairs, will visit the Middle East from October 28 to November 1, 2001. His trip will include stops in Iran, Syria, Lebanon, Israel and Gaza. In meetings with senior officials in the region, Mr. Manley will underscore our common global interest in fighting terrorism, and discuss ways to maintain international support for the anti-terrorism coalition and reinvigorate the Middle East Peace Process.

Minister Manley will visit Iran on October 28, where he is scheduled to meet with Foreign Minister Kamal Kharazzi and President Mohammad Khatami.

On October 29, the Minister will be in Syria to meet with President Bashar Hafiz al-Assad and Minister of Foreign Affairs Farouk al-Shara. He will then travel to Lebanon on October 30, where he is scheduled to meet with President Émile Lahoud, President of the Chamber Nabih Berri, Prime Minister Rafik Hariri and Foreign Minister Mahmoud Hammoud.

On October 31, Minister Manley will be in Israel to meet with Foreign Minister Shimon Peres, Prime Minister Ariel Sharon and President Moshe Katsav. The following day, November 1, he will meet with Chairman Yasser Arafat in Gaza.

Media representatives are advised that all media and photo opportunities are to be confirmed.

Schedule is subject to change.

For more information, please contact:

Sanjeev Chowdhury	Media Relations Office
Press Secretary	Department of Foreign Affairs and International Trade
Office of the Minister of Foreign Affairs	(613) 995-1874
(613) 995-1851	

Le ministre des Affaires étrangères, M. John Manley, effectuera une visite au Moyen-Orient du 28 octobre au 1^{er} novembre 2001. Au cours de son voyage, il se rendra en Iran, en Syrie, au Liban, en Israël et à Gaza. Lors de ses rencontres avec les hauts dirigeants de la région, M. Manley soulignera notre intérêt mondial commun dans la lutte contre le terrorisme, et discutera des façons de maintenir le soutien international à l'égard de la coalition contre le terrorisme et de revitaliser le processus de paix au Moyen-Orient.

Le ministre Manley commencera sa tournée par une visite en Iran le 28 octobre. À son programme figure un entretien avec le ministre des Affaires étrangères Kamal Kharazzi et le président Mohammad Khatami.

Le 29 octobre, M. Manley sera en Syrie, où il s'entretiendra avec le président Bashar Hafiz al-Assad et le ministre des Affaires étrangères Farouk al-Shara. Le 30 octobre, il se rendra au Liban, où il doit rencontrer le président Émile Lahoud, le président de la Chambre Nabih Berri, le premier ministre Rafik Hariri et le ministre des Affaires étrangères Mahmoud Hammoud.